
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 19/14 

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 3. 12. 2014 ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 

Prisotni: D. Bašnec, C. Filipič, Z. Jernejc, T. Martun, J. Pungerčar, M. Štraus, I. Zajc. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, K. Ernestl, A. Fekonja, 
I. Falnoga, M. Gams, G. Kramberger, M. Koželj, R. Pergarec, T. Ručigaj, G. Tavčar. 

Vabljena sindikalna zaupnika, nečlana IO, B. Črnič in B. Žefran, sta svojo odsotnost opravičila. 

  
1.            Potrditev točk dnevnega reda, pregled zapisnika seje z dne  19. 11. 2014 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali zapisnik št. 18/14 seje z dne 19. 11. 2014, vendar ga zaradi 
nesklepčnosti nismo potrdili. Člani IO SVIZ/IJS se bodo o končnem zapisniku izjasnili po elektronski pošti. 
  
  
2.            Tekoče zadeve      

  
a)                   21. in 22. novembra se je na Bledu odvijal 9. kongres SVIZ Slovenije. Program kongresa je potekal po 
začrtanem dnevnem redu. Pregledali so dosedanje 4-letno poslovanje in uresničevanje ciljev, izvolili naslednji 4-letni 
mandat vodstvu SVIZ Slovenije, si začrtali cilje, predvsem pa večino časa posvetili trenutni problematiki pogajanj 
sindikatov konfederacije javnega sektorja z novo vlado. Delegati so se soglasno strinjali, da se z nadaljnjimi zniževanji 
standardov, normativov in nižanjem plačne mase ne strinjajo, hkrati so pooblastili vodstvo SVIZ Slovenije, da stori 
vse, kar je v njihovi moči, da se ohrani vsaj dosedanje stanje oziroma pridobi katero od zamrznjenih pravic. Velja 
poudariti, da imamo v novi sestavi  GO SVIZ Slovenije iz vrst našega SVIZ/IJS kar dva člana, in sicer I. Zajca, že 
dosedanjega člana, ter Jožeta Pungerčarja, ki so ga za področje znanosti predlagali s strani predsedstva Sindikalne 
konference visokega šolstva in znanosti. 
  
b)                   G. Kramberger in I. Zajc sta pregledala osnutek pogodbe o prekinitvi vplačevanja v II. pokojninski steber, 
sklenjeno med IJS in Prvo osebno zavarovalnico ter vnesla dopolnila v našo korist, s katerimi so se strinjali tudi na 
zavarovalnici. 
  
c)                    Zaradi zahteve Računskega sodišča je IJS s 1. 12. 2014 prekinil plačevanje kolektivnega prostovoljnega 
dodatnega pokojninskega zavarovanja za vse zaposlene. Prva osebna zavarovalnica je možnost individualnega 
nadaljevanja vplačevanja premij (posameznik iz svoje neto plače) predstavila 2. 12. 2014 na IJS. Na Reaktorju bo 
predstavitveni sestanek v petek 5. 12. 2014. Obvestilo o predstavitvi je bilo vsem delavcem poslano tudi po 
elektronski pošti. 
  
č)             Ravno tako je IJS na zahtevo Računskega sodišča s 1. 12. 2014 prekinil plačevanje premij za kolektivno 
nezgodno zavarovanje. Nabavno-prodajna služba (NPS) je pridobila ponudbe več zavarovalnic za induvidualno 
vplačevanje nadaljnjega zavarovanja. Med petimi ponudniki  ima najugodnejše pogoje zavarovanja Zavarovalnica 
Maribor, katere predstavniki bodo predstavili svojo ponudbo v četrtek, 4. 12. 2014, v Veliki predavalnici na IJS.   
  
d)                   Na zahtevo Računskega sodišča je IJS tudi izvedel novo zbiranje javnih ponudb za oddajo nepremičnine v 
najem, in sicer za novega najemnika institutske restavracije na obeh lokacijah, Jamove ceste in Reaktorja. S 
ponudnikom, ki bo za IJS najugodnejši (ponudba najvišje najemnine), bo IJS sklenil novo pogodbo. Da bi 
morebitnemu novemu ponudniku olajšali delo in bi se s ponudbo prehrane čim bolj približal željam uporabnikov, 
bomo v začetku meseca januarja, na predlog vodje NPS, med člani izvedli kratko anketo o prehrani na IJS. 

  



  
 

 
3.            Dogovor z vlado o varčevalnih ukrepih 
  
Stavka javnega sektorja, napovedana za 3. 12. 2014,  je odpovedana. Na pogajanjih z vlado so socialni partnerji 
dosegli dogovor, ki je sprejemljiv za obe pogajalski strani. Člane SVIZ/IJS bomo pisno obvestili o dosežkih med 
sindikati in vlado. 
  
4.            Osnutek novega statuta SVIZ/IJS 
  
J. Pungerčar je dopolnil osnutek novega statuta s pripombami članov IO SVIZ/IJS in ga poslal M. Gojkoviču na SVIZ 
Slovenije, da bi ga ta pogledal in podal morebitne pripombe. M. Gojkovič je dejal, da je naš osnutek sprejemljiv in 
tako ugotavljamo, da večjih pripomb s strani SVIZ Slovenije ni bilo. Je pa izpostavil vprašanje višine članarine, saj je 
naša članarina (0,5 odstotka od bruto plače), ki jo mi članom zaračunavamo, nekoliko nižja kot uradna SVIZ-ova (0,6 
procentov bruto plače). Vztrajali bomo, da naša članarina ostane enaka kot doslej, saj so ljudje zelo občutljivi na vsak 
cent, ki se jim vzame. Poleg vsega pa imamo veliko število članov. O statutu bomo govorili še na prihodnjih sejah. 
  
5.            Solidarnostna pomoč 
  
Na SVIZ OO Ljubljana in okolica smo poslali dokumentacijo za dodelitev solidarnostne pomoči s strani SVIZ Slovenije 
za štiri člane, ki so v jesenskih ujmah utrpeli veliko materialno škodo, saj jim je voda zalila bivalne prostore. Prvo 
pomoč so prizadeti člani že prejeli s strani delodajalca, sindikat SVIZ/IJS pa jim pomoči ni mogel dodeliti, ker smo za 
letošnje leto že prekoračili znesek, ki je bil namenjen solidarnostni pomoči. Tem štirim članom bomo v mesecu 
januarju nakazali vsakemu po 100 EUR nepovratnih sredstev, nato pa jim bo tudi krovni sindikat dodelil dodatna 
nepovratna sredstva. 
  
6.            Razno 
  
a)                   25. novembra 2014 smo s strani naše pravne službe prejeli na vpogled in mnenje notranji akt, ki se nanaša 
na »Spremembe pravilnika o pogojih poslovanja in postopku za izvolitve v znanstvene nazive«, ki smo takoj poslali v 
mnenje članom IO SVIZ/IJS. Člani na pravilnik niso imeli pripomb in se z njim strinjajo. Odgovor smo posredovali 
direktorju in pravni službi IJS v zakonsko določenem roku. 
  
b)                   Priprave na božično-novoletno obdarovanje otrok vseh zaposlenih delavcev na IJS lepo potekajo. Starši, ki 
so se odločili za bon, ga bodo dobili takoj, ko trgovcu plačamo račun, ostali otrocipa  bodo prejeli darilo, ki ga je 
izbrala skupina staršev, ki smo jih povprašali za mnenje. 
  
c)                    Potovanje v predbožični Salzburg bo soboto 13. 12. 2014, prostih je še nekaj mest. Priključili se bomo 
agenciji, da bomo zapolnili sedeže v avtobusu in bo izlet cenejši. 
  

  

Seja je bila končana ob 16.00, vodil jo je C. Filipič.                                        Zapisnik je pripravila Metka Štraus                   

                                                                                                                                Zapisnik je pregledal Jože Pungerčar 

Ljubljana, 5. 12. 2014 

  
Poslano:                 - članom IO SVIZ/IJS 

                - članom NO SVIZ/IJS 
                - predsedniku ZS IJS 
                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 



                - direktorju IJS 
 


